
Föredragningslista styrelsemöte 28 november 2023  

§1. Mötets öppnande 

Mötet öppnar 17:15 

§2. Val av ordförande och sekreterare 

Mötesordförande: Lina R 

Mötessekreterare: Aisha A. 

§3. Val av justeringspersoner tillika ”tidspolis” under mötet 

Louise och Lovisa 

§4. Godkännande av föredragningslistan 

Godkänd 

§5. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Godkänd 

§6. Adjungeringar 

Alessandra T5, Emilia T1, Oscar T1, Elin T1 och Mariam K6 

 

Rapporter – max 45 minuter!  

§7. Ansvarsområden och ”hur är läget-koll” 

a. Ekonomi 

Inplanerat möte med ordförande för att se över ekonomin i sin helhet för årsmötet. 

b. Kommunikation  

Kommunikationsansvarig har arbetat för fullt med att annonsera under fullmäktige i linköping den 

25-26 november med storys på instagram. Ett fullt inlägg följer inom kort. Utöver detta har 

presentation av styrelsen skett på sociala medier, dock har detta varit väldigt tidskrävande. 

Kommande fokus kommer ligga på att uppmana till att man söker till styrelsen för nästkommande 

verksamhetsår. 

 

c. Event och rekrytering 

Rekryteringsansvarig har arbetat hårt inför Fullmäktige som blev ett väldigt lyckat evenemang. Nu 

arbetas det med att rekrytera inför nästkommande styrelse. 

Styrelsen har fått en förfrågan om vi önskar att delta på Amazing Race under nollningen VT24 samt i 

nolleboken. Detta beslutas som en övrig fråga. 



d. Utbildning  

Ansvarig har deltagit på preklin-KRaM där frågor så som att det önskas fler studieplatser, tentastress 

och att man gärna skulle vilja att kursbokslut mejlas ut till studenterna berördes. Utöver detta har 

utbildningsansvarig fått svar angående tidigareläggningen av terminerna för förbättrat schema under 

klinisk VFU. Detta ska diskuteras vidare. 

e. Namnskyltar och utmärkelser 

Sista namnskyltsbeställningen är ivägskickad till Skyltmax och bör komma under nästa vecka.  

Rosseaupriset i samarbete med MF har inte gått som förväntat, varav till nästa år krävs det bättre 

information så att samarbetet kan förbättras. 

f. Ledamöter 

Ledamöterna har arbetat med FUM, som blev lyckat. Utöver detta ska prisutdelning för bästa 

handledare delas ut i veckan till en läkare på akutmottagningen. 

(Vice ordförande): Webbansvarig ledamot har flitigt arbetat med att lägga upp mötesprotokoll och 

hjälpa till vid beställning av namnskyltar. 

g. Presidiet 

Vice ordförande har arbetat med att utforma en resepolicy som ska gälla för medlemmar som vill 

delta på AT-mässan på plats. Dessutom har det arbetats med motioner inför FUM och kontrollerats 

mötesprotokoll. 

Ordförande har agerat som toastmaster på sittningen samt delegatansvarig för att samordna 

linköpings röster under fullmäktige. Dessutom har det arbetats med de etiska reglerna som ska 

skickas ut inför examensceremonierna 

h. Förbundsstyrelsen (FS) 

FS har arbetat inför FUM tillsammans med mötespresidiet. Utöver detta har det arbetats inför 

överlämning för nya styrelsen. 

§8. Läkarföreningar 

a. SYLF Region Östergötland 

Det har diskuterats arbete inför en medlemskväll som kommer ske inom kort samt diskuterats om att 

ha en intro till BT-kväll 

b. SYLF Kalmar 

Inget att rapportera 

c. Östergötlands Läkarförening (ÖLF) 

Politiker från miljöpartiet deltog på mötet. Tillsammans med politikerna diskuterades prioriteringar 

inom vården, personalbrist med fokus på allmänläkarbrist och det nya direktivet kring dygnsvila som 

har svårighet att följas på vissa kliniker. Tanken är att det ska öppna till en dialog med politiker 

gällande de frågor som rör läkare i Östergötland 

d. Jönköpings Läkarförening (JLF) 

Inget att rapportera 

e. Kalmars läns Läkarförening (KLF) 



Inget att rapportera 

Beslutsärenden 

§9.            Valberedning  

Styrelsemedlemmar som kan tänka vara valberedning: Karl, Lina  

§10. Årsmöte datumförslag 25 jan 2024  

Årsmötet bestäms till 17:15 den 25 januari 2024 

§11. Reviderad verksamhetsplan till årsmöte  

Styrelsen beslutar att godkänna den reviderade verksamhetsplanen med följande föreslagna 

ändringar. 

§12. Äskning Examen Jönköping  

Styrelsen beslutar att godkänna äskning till examen 

Diskussionspunkter 

§1. AT-mässan VT24 

Aisha och Sofia agerar som kontaktpersoner och kör som tidi på norra entren och ljusgården. Pris 

sätts till 5000 kr.  

En enskild vårdcentral i Kalmar har kontaktat oss angående att vara med. Styrelsen ställer positiva 

till att de får delta om det är tillåtet. 

Återkoppling 

§1. FUM i Linköping 2023  

FUM blev otroligt lyckat och uppskattat av de deltagande. Styrelsen och ffa FUM-generalerna fick 

stora komplimanger och eloge! 

Styrelsen fick igenom 2 motioner i fullmäktige: Att motverka att studenter arbetar som tolk, att man 

ska ta hänsyn till hudfärg i klinisk diagnostik samt att arbeta aktivt med professionell utveckling i 

frågor som genus, rasism och HBTQI+ etc. 

§2. Repskap om event & rekrytering  

Under repskapet deltog Sofia från kansliet och det verkar som att de vill att lokalorterna ska få mer 

stöd i att underlätta och förbättra rekrytering från kansliet. Understödsfonden ska förbättras för att 

kunna göra så att de som behöver kan få stöd. Andra frågor som diskuterades var att kansliet kan 

underlätta för lokalorter genom att tex skicka ut profilprodukter i början av terminen, att ha 

utbildning om hemsidan och rekrytering och att medlemsbutiken bör uppdateras. 

§3. Terminsinfo  

Terminsinfo för T1 var lyckad och prisutdelning har skett. Studenterna uppskattade detta 

§4. Aktivitet i Kalmar  

Det verkar som att aktiviteten har varit lyckad och uppskattat. Bilder kommer läggas upp på sociala 

medier inom kort. 

Övrigt 



§5. Övriga frågor 

Den 11/12 på en måndag är det stor-KRaM behöver någon annan delta, Louise kan delta om det sker 

digitalt.  

Styrelsen beslutar att inte ha ytterligare möte under verksamhetsåret då detta gör det möjligt för 

styrelsen att arbeta med verksamhetsplan och valberedning. Beslut kommer tas som per capsulam 

beslut via mejl om det kommer någon äskning. Eventuellt kommer ett extrainsattmöte ske för att 

snabbt gå igenom viktiga punkter. 

Styrelsen beslutar att delta på nollningen under VT24 med en halvsida i nolleboken för 1000kr och att 

delta på Amazing Race. De styrelsemedlemmar som kan delta är: Aisha och Louise. 

 

§6. Nästa sociala händelse  

Årsmöte den 25/1 2024 

§7. Nästa styrelsemöte  

Årsmöte den 25/1 2024 

§8. Mötet avslutas 

Mötet avslutas                 

 

Justeringsperson 

 

-------------------------------------------------- 

Namnförtydligande 

__Lovisa Östergren______ 

Datum & Ort 

__Linköping, 4/12-23____ 

 

Justeringsperson 

_ _ 

Namnförtydligande 

_Louise Eriholm_____________ 

Datum & Ort 

_Jönköping, 4/12-23_________ 



 


